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Tomko: 
Ulica Čsl. armády, budeme to dneska prejednavať v 2. etape opráv povrchov vozovky. Ja by 
som sa chcel spýtať, prečo je len po časť križovatky s Ulicou Puškinovou navrhnutý ten 
povrch. Vzhľadom k tomu, že sťažuje sa tam pán Mikunda už roky, možno pán Davala mi vie 
povedať, prečo sa sťažuje, že mu tam stojí voda pred domom na tejto ulici, ako náhle zaprší, 
má celú fasádu špinavú. Samozrejme, ten nový povrch je natiahnutý len po bývalú STS-ku. 
Dobre hovorím? Možno som to zle prečítal a má to byť po križovatku s Ulicou Puškinovou, 
od svetelnej. Takže, preto sa pýtam, či by sa nedalo to potiahnuť ďalej, aspoň po tú prvú 
križovatku v zapätí po STS, žeby aj pán Mikunda mal pokoj, žeby tú fasádu nemal 
zašpliechanú.  
 
PhDr. Čižmár: 
Požiadam samozrejme o vyjadrenie, keďže bola adresovaná otázka na pána Davalu, takže 
poprosím o vyjadrenie pána Davalu, ale aj v prípade pána Mikundu sa tento problém rieši. My 
sme s nim mali osobné stretnutie, resp. rozhovor, dohodli sme sa na postupe, ako bude riešený 
priepad cesty, ktorý je priamo pred domom.  
 
Davala TS: 
Podľa mojich informácií nový koberec má byť natiahnutý od svetelnej križovatky po 
posledný vchod do bývalej STS-ky, že pán poslanec, posledný vchod zahŕňa aj Mikundu. Či 
bude spokojný, to ja neviem, ale tak je to v projekte, tak to má byť. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade, žeby sa tak nestalo pán poslanec, preto som to povedal v úvode, kontaktovali sme 
pána Mikundu, ak by tento materiál nebol schválený, tak budeme musieť vyriešiť tento 
problém okamžite. Bolo tam síce dopravné značenie, ktoré obmedzovalo priechod, na ktorý si 
interpeloval, upozorňoval, ale v tomto prípade, keďže sa blížia jesenné mesiace, tak tento 
problém bude v prípade pána Mikundu akútny. 
V prípade Ulice Švermova a Čsl. armády, vodorovné značenie, zvislé dopravné značenie 
a zvýraznenie priechodu pre chodcov, požiadam pána Ing. Timečka, oddelenie výstavby, aby 
túto vec v spolupráci s technickými službami zabezpečili. 
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